

Date: 16/07/2026
To: Unit Holders of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund
Subject: Amendment to the Executive Committee of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund

We would like to inform you that the Capital Markets Authority has approved the request submitted by Al Dawli Invest Investment Company, in its capacity as the "Fund Manager," to remove Mr. Tarik Jassem Mohammed Jerkhi from the Executive Committee of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund effective from 16/07/2026. This approval is in accordance with Article (2-14-1) of Chapter 13 of the Executive Regulations Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activity.

Accordingly, the current composition of the Fund's Executive Committee is as follows:

1. Mr. George Dardarian
2. Mr. Abdulaziz Yousef Almuraikhi
3. Ms. Dana Ahmed Dehdari

The Fund's Executive Committee register has been duly updated with the Capital Markets Authority in accordance with the applicable regulatory procedures.

This adjustment reflects the Fund's continued commitment to strengthening the effectiveness of its Executive Committee. The streamlined composition ensures alignment with the Fund's strategic objectives and reinforces our focus on serving the best interests of unit holders.

Warm regards,



Jamal Hamad Al-Barrak
Chief Executive Officer
Al Dawli Invest Investment Company

تاريخ: 2026/07/16

إلى: حملة وحدات الصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي المحترمين

الموضوع: تعديل الهيئة الادارية لصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي

نود احاطتكم علماً بأن هيئة أسواق المال قد وافقت على الطلب المقدم من شركة الدولي إنفست للاستثمار، بصفتها "مدير الصندوق"، بشأن إلغاء السيد/ طارق جاسم محمد جرخي، كعضو في الهيئة الإدارية لصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي، وذلك اعتباراً من 2026/07/16. تأتي هذه الموافقة وفقاً للمادة (2-14-1) من الكتاب الثالث عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية. وبذلك فإن التشكيل الحالي للهيئة الإدارية للصندوق كما يلي:

1. السيد/ جورج درديان

2. السيد/ عبد العزيز يوسف المريخي

3. السيدة/ دانة أحمد دهداري

هذا وقد تم تحديث سجل الهيئة الإدارية للصندوق لدى هيئة أسواق المال وفقاً للإجراءات التنظيمية المعتمدة. يأتي هذا التعديل في إطار سعي الصندوق المستمر إلى تعزيز كفاءة وفعالية اللجنة التنفيذية، بما يضمن مواءمة تشكيلها مع الأهداف الاستراتيجية للصندوق، ويسهم في تحقيق أفضل المصالح لحملة وحداته.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



جمال حمد البراك

الرئيس التنفيذي

شركة الدولي إنفست للاستثمار

هيئة أسواق المال	
صادر خارجي	
	
16/07/2026	تاريخ المراسلة
CMA-040402-01969-2026	رقم المراسلة

السادة/ شركة الدولي انفست للاستثمارش.م.ك.م المحترمين
مدير صندوق الدولي انفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: تعديل الهيئة الادارية لصندوق الدولي انفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى كتابكم المؤرخ 2026/07/06 إشارة رقم: KIBINVEST/94/CMA/2026، بشأن تعديل الهيئة الإدارية لصندوق الدولي انفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي، تحيطكم هيئة أسواق المال بالموافقة على التعديل المطلوب ليصبح أعضاء الهيئة الإدارية لصندوق الدولي انفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي كالتالي:

- 1- السيد / جورج درديان
- 2- السيد / عبد العزيز يوسف عبد العزيز المريخي
- 3- السيدة/ دانه أحمد حاجي دهادري

كما نحيطكم بضرورة إخطار جميع حملة الوحدات بأسماء الهيئة الإدارية المذكورة أعلاه خلال فترة لا تتجاوز خمسة أيام عمل من تاريخ موافقة الهيئة.

مع أطيب التمنيات،،،



أحمد فيصل الخالد

مدير دائرة تنظيم أنظمة الاستثمار الجماعي

